
‘   vOrig Jaar 
krEgEn wE 
signalEn dat EEn 
bEursgang goeDe 
kans van slagen 
zou heBBen. toen 
zijn we aan De 
slag gegaan’
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 1 
AAC heeft Bols negen 
jaar in bezit gehouden. 
Dat is lang voor een 
investeringsfonds. 
Kwam het initiatief 

voor een verkoop van hen?
De Vries: “Iedereen weet dat een 
investering door een investerings-
fonds eindig is. Maar AAC is altijd 
heel fexibel geweest en is dat nu 
nog steeds. Ze zijn nooit hijgerig 
geweest en hebben nooit druk op 
ons uitgeoefend. Maar op een ge-

geven moment ga je toch in ge-
sprek over de verkoop van het be-
drijf. Vorig jaar kregen we signalen 
dat een beursgang goede kans van 
slagen zou hebben. Toen zijn we 
aan de slag gegaan.”

 2
U heeft bij de beurs-
gang een deel van uw 
eigen aandelenbelang 
in Bols afgestoten. 
Welk signaal gaat 

daarvan uit? 

Van Doorne: “Ik ben in 2006, op eigen 
initiatief, een aanzienlijke fnanciële 
verplichting met de bank aangegaan 
om in Bols te kunnen investeren. Ik 
heb privé behoorlijk wat risico ge-
lopen. Na negen jaar is het tijd om 
af te lossen, mijn opbrengst van de 
beursgang gebruik ik een-op-een 
daarvoor. “Ik ben daarnaast
volledig gecommitteerd om leiding 
te blijven geven aan dit bedrijf. Ik ben 
lange termijn-aandeelhouder, ook 
als ik na 360 dagen vrij ben om een 
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